
Loosduinse organisaties wachten al acht jaar op renovatie
van hun buurthuis

Nieuws   wo 7 mei, 08:32

V.l.n.r. Ben Wijnvoord, Nellie Spaans en Herman van den Muijsenberg voor het voormalig clubhuis van Wings.  (Foto:

Marjolein Moone)

Van kaartclubs tot yoga en bridgeverenigingen, voor velen is het voormalige sportcomplex van
handbalvereniging Wings onmisbaar. Daarom pleiten betrokkenen voor de renovatie van het clubhuis.
Na jaren van niet waargemaakte beloftes en onafgemaakte voorstellen van de gemeente, eisen ze nu
concrete plannen. ‘’We willen het niet kwijt, we vechten al 8 jaar voor het behoud van het gebouw en
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nog zonder enige concrete voortgang vanuit de gemeente’’, stelt Ben Wijnvoord, voorzitter van
stichting De Vrienden van Mozartpark. 

Door Marjolein Moone

Het is niet de eerste keer dat er onrust heerst rondom het voormalige clubhuis. Al in 2017 dienden

buurtbewoners en leden van de gemeenteraad bezwaar in tegen de plannen om zestig tot negentig

woningen te plaatsen in het Mozartpark waarin ook het clubhuis staat. Na protesten werden deze plannen

van tafel geveegd. Meerdere partijen zagen veel potentie in het voormalig onderkomen van handbalclub

Wings. Zo deelde wethouder Martijn Balster, in een bericht van Omroep West in 2020:  ’’Er is grote

behoefte aan ontmoetingsplekken in de stad, zeker in Loosduinen. We zetten hiermee een mooie stap.” 

Andere afdelingen
Maar tevergeefs, veel verder dan die stap is het tot nu toe niet gekomen. ‘’We hebben minimaal zeven

projectleiders gehad die het een ander hebben geprobeerd. Het was alleen maar praten, praten en met

voorstellen van gebruikers werd niks gedaan’’, vertelt Wijnvoord. De Vrienden van het Mozartpark vroegen

in februari 2024 herhaaldelijk om een bericht over de voortgang. Tien maanden later kwam hier reactie

op, met hierin bouwtekeningen en plannen, waarin de suggesties van gebruikers ontbraken. ‘’We worden

telkens maar doorgeschoven naar andere afdelingen die ons in het donker laten. We willen weten wat er

achter de schermen gebeurt’’, zeggen Wijnvoord en Herman van den Muijsenberg, waarnemend

voorzitter van wijkberaad en wijkvereniging Bohemen, Waldeck en Kijkduin. Ook Muijsenbergs club

maakt, vanwege de slechte bereikbaarheid van het eigen onderkomen Walboduin, voor activiteiten

regelmatig gebruik van het clubhuis in het Mozartpark. 

Bezwaarschrift
De Stichting Vrienden van het Mozartpark dienden een bezwaarschrift in tegen de gekozen procedure en

de aangepaste, onbesproken plannen van de gemeente. ‘’De gebruikers en de buurt hebben nooit

goedkeuring gegeven op de plannen’’, delen de betrokken voorzitters.  

Belangrijke keuzes
De gemeente ziet het echter anders. ‘’We zijn continu in gesprek geweest met de gebruikers van het

gebouw en de stichting Vrienden van het Mozartpark. Begin 2025 is er een gesprek geweest waarin is

aangegeven dat de gemeente haar best doet om de locatie te behouden en dat er nog tijd nodig is om

belangrijke keuzes te maken’’, reageert een woordvoerder van de gemeente Den Haag. 

Het clubhuis is in gebruik door diverse verenigingen en stichtingen die activiteiten organiseren om de

eenzaamheid van ouderen tegen te gaan. Ook Stichting Amadeus maakt gebruik van het voormalig

clubhuis van handbalvereniging Wings in het Mozartpark. Voorzitter Nellie Spaans pleit voor het behoud

van de activiteiten voor ouderen. ‘’Er zijn zorgen vanuit mensen dat ze niet meer de activiteiten kunnen

doen die hen gelukkig maken. Ik heb geen idee waar we naar toe moeten als dit weg is. Mensen vragen mij

of we mogen blijven en ik kan hen geen antwoord geven’’, vertelt ze.

Herman van den Muijsenberg begrijpt niet waarom het allemaal zo lang moet duren. Hij merkt op dat de

verbouwing van het clubhuis tot multifunctioneel wijkgebouw daardoor  alleen maar duurder is geworden.

“‘De renovatie is alleen maar duurder geworden doordat het zo lang duurt’”
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‘’We hoorden van bedragen die gingen van duizenden tot miljoenen euro’s. Door inflatie en het verdere

verval van het gebouw is het alleen maar duurder geworden’’, concludeert hij.  

Begrip
De woordvoerder van de gemeente zegt begrip te hebben voor de zorgen van bewoners en erkent dat het

een langlopend proces is. ‘’Maar naar verwachting kan er dit jaar duidelijkheid worden verschaft. Naast de

vergunningsaanvraag moeten er bouwkundige keuzes gemaakt worden met financiële consequenties.”

Ook interessant voor jou:

Deel dit bericht:
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